
Vijećnička pitanja: 
 
Fakir Ajdinović: je postavio vijećničko pitanje da li postoji mogućnost postavljanja kontejnera za odvoz 
smeća na prostoru gdje se trenutno odlaže smeće u vrećama od strane stanovnika MZ Dumanac, tačnije 
na desnoj strani lokalnog puta iz pravca Kaknja u blizini područne škole u Roščevini? 
 
Behija Kulović: je postavila vijećničko pitanje zašto se neki zaključci usvojeni u ovom sazivu Općinskog 
vijeća ne implementiraju u odlukama? U tom kontekstu je navela primjer zaključka usvojenog na sjednici 
Općinskog vijeća od 31.03.2021. godine kojim je zadužena Komisija za dodjelu petnaestoaprilskih 
priznanja da pripremi prijedlog novih kriterija i modaliteta dodjele petnaestoaprilskih priznanja, te zaključka 
sa iste sjednice da se u 2022. budžetskoj godini dopuni Odluka o utvrĎivanju kriterija raspodjele sredstava 
za sport, na način da se Odlukom odredi procenat budžetskih sredstava koji se opredjeljuje za rad 
omladinskih selekcija u klubovima i da se uvrsti novi kriterij koji predviĎa izdvajanje za klubove koji imaju 
ženske selekcije. Uprkos tome, na prethodnoj sjednici Općinskog vijeća je usvojena Odluka o izmjeni 
Odluke o dodjeli petnaestoaprilskih priznanja bez implementacije navedenog zaključka, te je usvojena 
Odluka o izmjeni i dopuni Odluke o utvrĎivanju kriterija raspodjele sredstava za sport kojom nije precizno 
utvrĎen i naveden procenat budžetskih sredstava opredjeljenih za omladinske i ženske selekcije. 
 
Dževdet Huskić: je postavio dva vijećnička pitanja. Prvo je postoji li evidencija javnih skloništa na prostoru 
općine Kakanj i ako postoji, u kakvom su stanju i koji je njihov procijenjeni kapacitet? Drugo pitanje je koliko 
novca je do sada utrošeno na ugradnju, održavanje svih podzemnih kontejnera i prilagoĎavanje i nabavku 
specijalnih vozila za pražnjenje te vrste kontejnera na prostoru općine Kakanj, te kakva je njihova 
budućnost, odnosno postoji li plan za početak razvrstavanja otpada i plan kad i kako ćese organizovati taj 
način raspolaganja otpadom? 
 
Nerma Aliefendić: je postavila vijećničko pitanje u kojoj fazi je rješavanje problema klizišta na lokalnom 
putu Alagići – Čizmići u MZ Zgošća? 
 
Vinka Aletović: je postavila vijećničko pitanja kada će doći do proširenja mreže daljinskog grijanja u MZ 
Kakanj II, ako se zna da je projektna dokumentacija za proširenje mreže daljinskog grijanja je uraĎena 
2009. godine, gdje su mještani participirali u izradi projekta, a radi se o tridesetak domaćinstava u ulici 
Patriotske lige i Stjepana Kovačevića? 
 
Safet Šahman: je postavio dva vijećnička pitanja. Prvo je pitanje kada je raspisan prvi javni poziv za 
utrošak sredstava planiran Budžetom iz 2020. godine, a odnosi se na stavku utroška sredstava za zaštitu 
okoline u iznosu od 193.200,00 KM? Drugo pitanje je na koji način se vrši isplata naknada predsjednicima 
mjesnih zajednica, odnosno postoji li odluka Vijeća ili nadležne službe o načinu isplate i visini naknade za 
rad predsjednika savjeta mjesnih zajednica i da li ukidanje žiro računa savjeta mjesnih zajednica znači 
ukiidanje pravnog statusa istih? 
 
Predsjedavajući je konstatovao da je vijećnik Sabit Čehajić postavio vijećničko pitanje bez korištenja 
govornice. 
 
Sabit Čehajić: je postavio vijećničko pitanje zbog čega se ne primjenjuju zakonke odredbe i to član 14. 
Zakona o pravima demobilisanih boraca (prednost pri zapošljavanju) prilikom raspisivanja konkursa za 
prijem radnika u JU „Mladost“ Kakanj i JU Centar za socijalni rad Kakanj? 
 

Vijećničke inicijative: 
 
Dževdet Huskić: je pokrenuo dvije vijećničke inicijative. Prva je da se vijećničke inicijative, svaka posebno 
u postovima objavljuju na zvaničnoj Facebook stranici Općine Kakanj uz obrazloženje i prikladnu sliku 
vijećnika koji je podnio inicijativu, a iz razloga što bi svaka vijećnička inicijativa bila izložena „sudu javnosti“, 
te bi možda to bio dobar način da se prepoznaju stvarne potrebe stanovništva općine. Druga inicijativa je 
da se hitno organizuje akcija prikupljanja i odvoza šljake koja je služila za posipanje puteva prema 
Ponijerima i drugim prigradskim pravcima i mjestima, a zbog činjenice da je šljaka otpad koji nastaje pri 
topljenju ruda, uz napomenu da je upotreba šljake u ovu svrhu opasna i ne bi trebala biti korištena jer 
direktno dovodi u opasnost ljude i prirodu. 
Fakir Ajdinović: je pokrenuo dvije vijećničke inicijative. Prva je za postavljanje saobraćajnog ogledala na 
putnoj komunikaciji Kakanj-Bičer-Dumanac na izlazu nadvožnjaka auto-puta, odnosno raskrsnici puteva za 
MZ Bičer i MZ Dumanac, kako bi se saobraćaj na navedenom putnom pravcu mogao nesmetano odvijati. 
Druga se odnosi na postavljaje znakova obavještenja-putokaza za JU „Centar za socijalni rad“ Kakanj na 



raskrsnicama sa kružnim tokom saobraćaja, obzirom da korisnike usluga i goste koji dolaze izvan općine 
navigacija upućuje na Zavod zdravstvenog osiguranja Kakanj – socijalno. 
 
Behija Kulović: je pokrenula dvije vijećničke inicijative. Prva je za proglašenje zaštićenog područja 
prašume Trstionica-Bukovica, a imajući u vidu informacijame iz Press službe ZDK da su u toku aktivnosti 
na proglašenju zaštite novih pet područja prirode, meĎu kojima nije prašumsko područje Trstionice. Druga 
inicijativa se odnosi na čišćenje i pranje ulica 311. lahke brigade i Selima ef. Merdanovića, a iz razloga što 
je nakon topljenja snijega i porasta temperatura na asfaltu i trotoarima tih ulica ostala ogromna količina 
abrazivnog materijala, prije svega šljake, kamenčića i frakcije, što  uzrokuje podizanje velike količine 
prašine pri prolasku vozila.  
 
Safet Šahman: je pokrenuo vijećničku inicijativu da se u što kraćem roku izvrši čišćenje korita rijeke 
Ribnice na dionici puta Dom-Podborje, konkretno na području gdje je već čišćeno korito u 2021. godini, 
kako bi se spriječila blokada protoka vode koja bi izazvala štetu na saobraćajnici, ali i prekid saobraćaja. 
   
Sabit Čehajić: je pokrenuo vijećničku inicijativu za rješavanje tehničkih mogućnosti priključka na gradski 
vodovod u dijelu MZ Plandište. Naime, oko 20 stambenih objekata za koje je uredno izdato rješenje za 
gradnju nema mogućnost priključka na gradski vodovod, a koji problem traje već 2 godine gdje vlasnici 
objekata nemaju mogućnost da žive u istim i pored svih izdatih saglasnosti za gradnju i uredno izmirenih 
troškova prema Općini Kakanj. 
 
Predsjedavajući je konstatovao da su vijećnici Mejrema Purišević i Namir Talić podnijeli vijećničke inicijative 
bez korištenja govornice. 
 
Mejrema Purišević: je pokrenula vijećničku inicijativu za nabavka opreme za video nadzor kao i 
postavljanje iste na lokacijama ulaz-izlaz izletišta Ponijeri (prema Zavidovićima, Kraljevoj Sutjesci i Kaknju) 
u cilju zaštite i očuvanja imovine od otuĎivanja i nanošenja štete. 
 
Namir Talić: je pokrenuo vijećničku inicijativu da se uradi ucjevljenje i ureĎenje potoka koji prolazi kroz 
Tršće i to od džamije do mosta ispod škole, postavljanjem cijevi ili betoniranjem korita, te da se postave 
usporivači brzine u naselju Ivnica, kao i da se ograniči brzina u saobraćaju s ciljem bezbjednosti mještana 
tog kraja, a posebno djece. 
 


